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Informationsärende  

Styrelsen Förvaltnings AB Framtiden föreslås 
att anteckna informationsrapporten 

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension

Bedömning ur ekologisk dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension

Bedömning ur social dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension

Samverkan 
Ärendet har inte bedömts vara föremål för samverkan. 

Bilagor 

1. VD-rapport

Ärendet 
Sammanfattande information från VD gällande perioden som varit sedan föregående 

styrelsemöte.  
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VD-rapport  

 
 
Ledningsforum den 11 november 
Koncernens Ledningsforum, där alla ledningsgrupper i koncernen medverkar, ägde för första gången 
rum helt digitalt via Teams. Ledningsforumet ägnades åt strategin för utvecklingsområden samt 
pandemihanteringen. Det var drygt 70 personer som deltog.  
 
Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) den 13 november 
Terje Johansson medverkade på SKR:s konferens, Agenda för integration, den 13 november, under 
rubriken Social sammanhållning och arbete mot segregation. Medverkade under den punkten gjorde 
också Peter Esaiasson, professor vid Göteborgs universitet samt Susanne Wallman Lundåsen, 
universitetslektor vid Linköpings universitet.  
 
Media – urval  
Bopolpodden – Den bostadspolitiska podd som produceras av Bostadspolitik.se har gjort en intervju 
med Terje Johansson. Intervjun berörde många delar i vårt uppdrag men hade tyngdpunkten på vår 
satsning på stadens utvecklingsområden. Finns att lyssna på via www.bostadspolitik.se 
 
Göteborgsposten har gjort en större artikel kring arbetet i Göteborgs särskilt utsatta områden, bland 
annat innehållandes en intervju med Lena Molund Tunborn på Poseidon kring arbetet med 
utvecklingsområden och med särskilt fokus på arbetet i Lövgärdet. Artikeln publicerades den 14/11. 
 
Vårt Göteborg har gjort en kort uppföljning angående Framtidens arbete kring coronapandemin 
utifrån de nya restriktionerna. 
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